

台灣清華大學萌芽學者訪問聯合書院 Budding Scholar delegation from National Tsing Hua University, Taiwan Visited United College 3-12/4/2011



院長馮國培教授（左五）於歡迎晚宴上與台灣清華大學副校長葉銘泉教授（右五）及台灣清華大學萌芽學者交流團合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (fifth from left), posed a group photo with Professor Yip Ming-chuen, Vice President of National Tsing Hua University, Taiwan (fifth from right) and Budding Scholars delegation from National Tsing Hua University, Taiwan at the welcoming reception.



台灣清華大學的萌芽學者以「科技應用對年輕人生活的影響」為題舉行專題研討會。

Students of National Tsing Hua University, Taiwan conducted a presentation on the research of "Impact of IT Technologies on the Youth's Styles of Living".



台灣清華大學萌芽學者交流團於研討會後大合照。

The Taiwan delegation posed a group photo after the seminar.

交流團亦到訪校內單位及不同的政府機構及部門，搜集與研究專題相關的資料。

The delegation also visited different university departments, government offices and organisations to collect information on the research topic.



交流團與學術交流處（國內事務）處長黃咏女士會面。

The delegation had the meeting with Ms Wong Wing, Director of Office of Academic Links (China).



交流團與互聯網專業協會創會主席及理事林永君先生會面。

The delegation had the meeting with Mr Ringo W K Lam, Founding President and Council Member of Internet Professional Association.



交流團到訪廉政公署。

The delegation visited Hong Kong Independent Commission Against Corruption.



交流團到訪孫中山先生紀念館。

The delegation visited Dr Sun Yat-sen Museum.